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           HESLO PRO TENTO ROK : MIRACLES THROUGH SERVICE  - SLUŽBAMI K ZÁZRAKŮM 
 

           Vážené Lvice  
                                            a vážení Lvové! 
 
V našem Lvím kalendáři je listopad měsícem, který  
připravuje  vyvrcholení  prvního pololetí činnosti. 
Všichni zvyšují aktivity před adventním  obdobím, aby 
pak mohli plně  prožívat vánoční atmosféru. K velkým 
listopadovým akcím klubů  patřily významné 
oslavy založení LC Rokycany a LC Nitra. Zúčastnila 
jsem obou slavnostních dní a opět jsem si uvědomila, 
jak je krásné být s lidmi, kteří jsou pro naši službu 
zapáleni a  vykonali již tolik dobra. Skromnost, etika a 
morálka jsou  všem naprosto vlastní,  nehovoří o nich, 
ale  vyzařují z nich. Oba kluby jsou stejné v tom, že 
neustále  vtipně přemýšlí, co je v jejich městě  vhodné 
udělat  pro postižené spoluobčany a  také jak přispět  
k dobrému  kulturnímu žití všech občanů. Oba kluby 
jsou vzorem toho, jak se lioni stávají úspěšnou a 
nepostradatelnou součástí centra dění ve svých  
různě velkých městech. Co nezvládnou občané, je lví 
sousto. 
 
LC Rokycany  oslavil 1.11. 2008 deset let své čin-
nosti.  

 
 Členové klubu Rokycany spolu s DG Janou Flanderovou 
Krásný večer postupně gradoval. Večerem provázel  
Jan Tajbl, který je  již delší dobu uznávaným ceremo-
niářem kabinetu. Zahájil  pěvecký soubor  Domova 
Zvíkovecká kytička, který  je klubem dlouhodobě pod-
porován.  O činnosti velice  zajímavě vyprávěl prezi-

dent klubu Petr Široký, který potom  převzal od mne 
Cenu lvice za nejvýznamnější akci 10 let – trojjazyčnou 
publikaci Rokycansko. Zakládající klub LC Plzeň City  
zastupoval  PDG J. Slípka a  po dalších zdravicích jsme 
viděli africké tance  za doprovodu  fantastických  bub-
nů. Pak zazářila  úžasná Irena Budweiserová ze Spiri-
tuál kvintetu   a  všichni si pochvalovali po vynikající 
večeři  nádhernou  hudbu Jardy Špeliny. Letošní první 
nová členka L.Říhová pochází z LC Rokycany, Rokycan-
ský klub je důkazem toho, jak  v  relativně malém 
městě lioni zvládají  bezvadně  svoje místo. 
 
LC Nitra oslavil 21.11.2008  patnáct let činnosti.  
 

 
 Prezident klubu J. Loviška, DG Jana Flanderová, ředitelka 
Domova sociálnych služieb Klasov, 1. VDG Juraj Schwarz 
 
Členové pozvali mnoho přátel, s nimiž jsou v kontaktu 
a také celý kabinet, který druhý den měl své zasedání. 
Večer zahájil prezident J. Loviška, pokračoval nitranský 
pěvecký sbor, PDG Tibor Buček -  člen GMT,  pohovořil 
o cílech a poté  předal  cenu R. Hudzovičovi a  tří  oce-
nění  CSFII.  Zajímavý byl výlet  do  historie klubu 
zakládajícího  prezidenta  Kraščeniče. Upozorňoval na 
fotografiích z klubového života, jak  se členové postup-
ně měnili, až zcela vyzráli do dnešní  důstojné  podoby. 
Velký úspěch měla aukce  obrázků malovaných klienty 
Domova sociálných služieb Klasov, který  také dlouho-
době  je klubem podporován. Aukce byla veselá 
(poděkování patří zejména členům kabinetu) a 
vynesla 38 000 slovenských korun!!!   
Rovněž zde jsem předala za nejúspěšnější akci 15 let 
Cenu lvice  za  vybudování střediska Klasov. Klub  je 
pevně zakotven ve společenském životě Nitry, zejména 
tradičními plesy. I my všichni  rádi vzpomínáme na 15. 
konvent v Mojmírovcích, byla to velkolepá akce. 
V současné době se stali nitranští největším klubem na 
Slovensku. Všichni víme, že z  nitranského klubu také 
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vyšel PDG Tibor Buček, který dosáhl z členů D 122   
dosud nejvyšší pozice v LCI , a to díky svému velkému 
zájmu o lionské hnutí,  pracovitosti, cílevědomosti  a 
umění  pomoci vždy na správném místě.    
V listopadu proběhly také  velké  klubové akce, 
dočtete se o nich na webu : 
 3.11. LC Banská Bystrica – bowling 
 6.11. LC Rychnov n. Kn. Dobromila a LC Rychnov n.       
Kn. - bowling 
16.11. LC  Banská Bystrica LEA -  Halovín 
20.11. LC Rychnov n. Kn. a LC Rychnov n. Kn. Dobro-
mila – akce beaujolais 2008 
21.11. LC K. Vary – Diana  
23.11. LC Bratislava Bona Fide – Vianočný bazar 
26.11 LC Teplice  Slavnostní koncert severočeské fil-
harmonie s P. Šporclem 
 
Ráda bych se ještě zmínila o velkém hudebním 
zážitku v Teplicích. 
Klub uspořádal 26.11.2008 nádherný benefiční 
koncert v Domě kultury v koncertním sále pro 400 
lidí. Jeho výtěžek 57 855 Kč putuje na dokončení 
rekonstrukce  rehabilitačně-sportovního střediska han-
dicapovaných sportovců TJ Nola. Tepličtí  pojali  nově 
propagaci své činnosti  a zaměřili se na uspořádání  
alespoň jedné velké akce  v roce pro veřejnost. Jejich 
první velký koncert ocenili nejen dirigent filharmonie 
Tomáš Koutník a  sólista Pavel Šporcl, ale všichni  
účastníci večera dlouhým a vydatným potleskem. Od-
jížděla jsem s nádhernými pocity. Na dokonalé vystu-
pování a  opravdovost teplických lionů  stále 
vzpomínám. Touto cestou ještě znovu všechny zdra-
vím, děkuji za péči zejména prezidentu Němcovi a   
PDG Štěrbovi  s manželkami. 
 

 
Výtěžek z koncertu v Teplicích byl předán handicapovaným 
sportovcům LC Nola 
 
Vážení přátelé, náš projekt rozšíření členské zá-
kladny – EEP  pokračuje !!!   
Kluby  přijaly od 1.7. do 21.11. 2008 celkem  29 no-
vých členů ve 12 klubech. Při hovorech s  prezidenty 
a  s novými členy,  jsem  měla velkou radost, že  noví 
lioni jsou  čestní a známí lidé, kteří budou lionské hnutí 
důstojně reprezentovat.  Také Vám s potěšením  sdě-
luji, že LC České Budějovice opět  se vrátil mezi  

naše kluby a  rozšiřuje nejen náš počet členů o  19, ale 
bude přijímat již další nové členy.   Podle sdělení  
zmocněnkyně pro členství žen  A. Hynkové  úspěšně 
pokračuje  příprava  dámského klubu v Holešově 
k charteru a podobně i  založení klubu   B. Štiavnici 
klubem Hronsek Gala.Všem patří poděkování. Na druhé 
straně musím však říci, že nás opustilo od 1.7. 2008  
celkem  14 členů, což sice  plán EEP nenaruší, ale 
v principu je to velká škoda. Čím více nás je, tím lépe 
můžeme naši činnost   provádět . Nezapomínejte proto 
na milé klubové prostředí, ať jsou všichni spokojeni a 
zapojeni! 
Přesvědčujeme se  stále, jak je  důležité věnovat se  
propagaci naší činnosti zejména formou  dobrých akcí, 
které  veřejnost ocení a našemu rozvoji pomůže. 
 Vítězství  v počtu nových členů získal LC Nitra  7,  KV 
Diana 3, Košice, Žilina, Pezinok, Brno  - po 2 členech.  
Z informací a kontaktů mám potvrzeno, že kluby pojaly 
celou záležitost opravdově a dalších 20 kandidátů  
bude v krátké době zřejmě přijato. Chci Vám všem 
poděkovat, protože sama vím, jak  je to důležité a 
složité zároveň, vydržte!!!  
Kdo jste ještě váhali a nerozšiřujete se,  nakažte 
se a  hledejte nové  opravdové osobnosti! Vaše 
úsilí  Vám přinese ovoce. 
      Mám pro Vás ještě  tato významná sdělení: 

• Byla dokončena transformace  právních 
vztahů LCI -  D 122 ČR a SR 
Poděkování  všem zejména O. Choděrovi, R. 
Hudzovičovi a PDG Rybovi 

• Bylo podepsáno memorandum o  provozo-
vání Léčebného oftalmolog. edukačního 
centra  FN Královské Vinohrady (LOEC) – 
poděkování  patří PDG Zatloukalovi, J. Brožovi, 
J. Bedrníčkovi, J. Kalašovi. 

• Mírový plakát 2008 byl vyhodnocen a cenu  
distriktu získal 11-letý Michal Rambousek 
z Tábora. Jeho výkres byl odeslán do Oak 
Brooku do celosvětové soutěže. 

 
 
Propagace  pro širokou veřejnost bude  opět 
úspěšnější!  
Kurzy pro lékaře střední a východní Evropy na naší 
oční klinice (LOEC)  jsou velice úspěšné a šíří dobré 
jméno našich lionů  nejen u nás, na Slovensku,  ale  
také v dalších 8 zemích východní Evropy. Zúčastnila 
jsem se předání certifikátů, brzy obdržíte kontakty  na 
proškolené mladé lékaře,   protože  si  skvělých kurzů 
na klinice váží. Mohou se stát i Vašimi členy, pomohou 
přivést mezi nás další  zájemce o členství v LCI.  
 
Zdravím Vás, milí lioni a milé lionky. Přeji krásný ad-
ventní čas, hezkou atmosféru při svařeném vínu a 
punči a šťastná srdíčka kolem Vás, které sami potěší-
te!!!   
                                  Vaše Jana Flanderová 


